

Title (en)

Mobile data terminal for taxis.

Title (de)

Mobiles Datenterminal für Taxifahrzeuge.

Title (fr)

Terminal de données à distance pour taxis.

Publication

EP 0184067 A2 19860611 (DE)

Application

EP 85114675 A 19851119

Priority

DE 3444044 A 19841203

Abstract (en)

A mobile data terminal for taxis is illustrated, for the two-way transmission of information and instructions between a stationary taxi switchboard and a number of vehicles equipped with data terminals. The mobile data terminal is a combination, installed in the taxi, consisting of a central unit (1) with integrated taxi meter module, program memory, data store and a plurality of input/output interfaces (2, 3, 4, 5, 6), a transceiver terminal (13), a display terminal (16), a printer terminal (15), a read module (14) and a transmitter module for providing the data dependent on the vehicle. The data terminal serves for communication between a taxi switchboard and the taxis for the purposes of centralised control of deployment and two-way transmission of information and data. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein mobiles Datenterminal für Taxifahrzeuge zur wechselseitigen Übertragung von Informationen und Weisungen zwischen einer ortsfesten Taxizentrale und einer Anzahl mit Datenterminal ausgestatteten Fahrzeugen angezeigt. Das mobile Datenterminal ist eine im Taxifahrzeug installierte Kombination, bestehend aus einer Zentraleinheit (1) mit integriertem Taxametermodul, Programmspeicher, Datenspeicher und mehreren Eingabe/Ausgabeschnittstellen (2, 3, 4, 5, 6), aus einem Sende-Empfangs-Terminal (13), aus einem Display-Terminal (16), aus einem Drucker-Terminal (15), aus einem Lesemodul (14) und aus einem Gebermodul für eine Bereitstellung der vom Fahrzeug abhängigen Daten. Das Datenterminal dient der Kommunikation zwischen Taxizentrale und den Taxifahrzeugen zur zentralen Einsatzsteuerung und wechselseitigen Übermittlung von Informationen und Daten.

IPC 1-7

G07B 13/00

IPC 8 full level

G07B 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G07B 13/00 (2013.01)

Cited by

ES2070048A2; EP0600818A1; FR2698596A1; AT405467B; EP0387474A3; WO9524695A1; WO9222043A1; KR100891117B1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0184067 A2 19860611; EP 0184067 A3 19861126; EP 0184067 B1 19920304; AT E73246 T1 19920315; DE 3444044 A1 19860605; DE 3585501 D1 19920409; ES 549143 A0 19860716; ES 8608710 A1 19860716

DOCDB simple family (application)

EP 85114675 A 19851119; AT 85114675 T 19851119; DE 3444044 A 19841203; DE 3585501 T 19851119; ES 549143 A 19851121